
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-11-24, § 10 

 
 Tid: 24 november 2005 kl 15.00 – 15.45 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 2005-12-01 
  

 
 
Leif Rönngren   Berthold Gustavsson  

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande  
Helena Bonnier (m), tjänstgörande 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Olivia Hasahya (s) 
Kenneth Nilsson (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 
Charlotte Unger (mp), tjänstgörande 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved (§§ 1-17 och 19-31) och nämndsekreteraren Hans 
Engstrand. Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lars 
Fyrvald, Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

 



  

§ 10 
Stockholms hamns ”Vision 2015” 
Dnr M2005-511-01043 
 
Markkontoret hade avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I 
tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1 Marknämnden uppdrar åt kontoret att i dialog med hamnen fortsätta med 
 erforderligt utredningsarbete i enlighet med utlåtandet. 
2 Nämnden ger kontoret i uppdrag att beställa planläggning av Värtaterminalen med 
 omgivning. 
 
 
Yrkanden  
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Leif Rönngren m fl (s), ledamoten Kajsa Stenfelt (v) och tjänstgörande 
ersättaren Charlotte Unger (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga C. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Leif Rönngren m fl (s), ledamoten Kajsa Stenfelt (v) och tjänstgörande 
ersättaren Charlotte Unger (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att bifalla 
kontorets förslag till beslut samt att därutöver anföra följande: 
 

Att bygga bostäder och arbetsplatser i Värta - Frihamnen är en viktig del av 
stadens strategi att bygga på redan exploaterad mark och ”visionens” ambition att 
hamnverksamheten yteffektiviseras och dras ut på pirerna är viktig för att uppnå 
detta.  

 
Det är i nuläget inte klarlagt hur många kajlägen som behövs och hur stora 
utfyllningar i vatten som kan komma ifråga. 

 
Reservation 
 
Ledamöterna Berthold Gustavsson (m), Anna Wersäll (m), Ulf Fridebäck (fp) och 
Lennart Mikaelsson (kd) samt tjänstgörande ersättarna Marianne Ahlgren (fp) och 
Helena Bonnier (m) enligt kontorets förslag. 
 
 

 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 10, bilaga C 
  
   Marknämnden 2005-11-24 
 
   Tillhör ärende nr 10 
 
   Stockholms hamns ”Vision 2015” 
 
   Leif Rönngren m.fl. (s) 
   Kajsa Stenfelt (v) 
   Charlotte Unger (mp) 
  
 
 

Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att bifalla kontorets förslag till beslut,  
 
samt 
 
att därutöver anföra följande: 
 

Att bygga bostäder och arbetsplatser i Värta - Frihamnen är en viktig del av 
stadens strategi att bygga på redan exploaterad mark och ”visionens” ambition 
att hamnverksamheten yteffektiviseras och dras ut på pirerna är viktig för att 
uppnå detta.  
 
Det är i nuläget inte klarlagt hur många kajlägen som behövs och hur stora 
utfyllningar i vatten som kan komma ifråga. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


